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24th meeting of  the Berliner Forum 
The Berliner Forum is a network of PhD and post-doc students in the field of business 
and economic ethics in German-speaking Europe. It was founded in 1996. Its mem-
bers meet twice a year for two days in order to present and debate their current re-
search projects. The Berliner Forum offers a valuable opportunity for young scholars to 
present their research in an open-minded, friendly, yet critical atmosphere.  

The Berliner Forum is open to different schools of thought in business and economic 
ethics and to scholars from all sciences and the humanities. The diversity of the 
participants promotes a lively exchange of arguments and different points of view.  

The Berliner Forum has continuously extended its sphere of action: in addition to its 
regular meetings, in 2005 the Berliner Forum has published an anthology on business 
and economic ethics (Schriftenreihe für Wirtschafts- und Unternehmensethik: Wirtschafts- und 
Unternehmensethik. Rückblick – Ausblick – Perspektiven); furthermore, the first German 
academic journal for business, economics and ethics (zfwu) has its origins in the 
Berliner Forum.

The next meeting of the Berliner Forum will be held on 8th and 9th May 2009 at the 
Goethe University in Frankfurt/Main (Germany). For further questions, please con-
tact Kristin Vorbohle (Kristin.Vorbohle@vr-web.de) or visit the Berliner Forum at:  

www.berlinerforum.org 

Das 24. Treffen des Berliner Doktoranden- und Habilitandenforums zur Wirtschafts- und 
Unternehmensethik findet vom 8. bis 9. Mai 2009 in den Räumen der Goethe Universität 
in Frankfurt am Main statt. 

Im Rahmen der ca. im Halbjahresrhythmus stattfindenden Zusammenkünfte werden 
wichtige inhaltliche Grundfragen der Wirtschafts- und Unternehmensethik behandelt. 
Zudem werden einzelne Dissertations- und Habilitationsprojekte vorgestellt. Es ist für 
alle Schulen der Wirtschafts- und Unternehmensethik offen und bietet Wissenschaft-
ler/inne/n unterschiedlichster Disziplinen einen idealen Disskusionsrahmen.um 
unterschiedliche Perspektiven und Argumentationsmuster zu durchdenken und zu 
diskutieren.

Für das 24. Treffen konnten wir Herrn Dr. Olaf J. Schumann, Mitarbeiter im 
Schwerpunkt Wirtschaftsethik des FB Wirtschaftswissenschaften in Lehre und For-
schung und Gründungsmitglied des Berliner Forums, für einen Inputvortrag gewin-
nen. 

Rückfragen sind zu richten an Kristin Vorbohle (Kristin.Vorbohle@vr-web.de) oder 
Johannes Zöphel (Johannes.Zoephel@email.de). Weitere Informationen erhalten Sie 
bei den Organisatoren oder auf der Internetseite des Berliner Forums: 

www.berlinerforum.org
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